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 فرماندار شهرستان اهر خواستار سرمایه گذاری بانک ها در طرح های اشتغال زایی شهرستان
به خصوص در بخش معادن شد.

صادق احمدی در جلسه شورای هماهنگی بانک های شهرستان اهر گفت: تا کنون تنها یکی از بانک های دولتی در

معدن مس انجرد با مشارکت بخش خصوصی سرمایه گذاری کرده است.

&zwj; فرماندار شهرستان اهر خواستار سرمایه گذاری بانک ها در طرح های اشتغال زایی شهرستان به خصوص در بخش معادن شد.

صادق احمدی در جلسه شورای هماهنگی بانک های شهرستان اهر گفت: تا کنون تنها یکی از بانک های دولتی در معدن مس انجرد با مشارکت بخش خصوصی سرمایه گذاری

کرده است.

وی به ظرفیت های مختلف در شهرستان اهر و توجیه اقتصادی بالا، به خصوص در بخش معادن اشاره کرد و گفت: انتظار داریم بانک ها در این زمینه ورود جدی کنند تا بخشی از

سرمایه توسعه معادن تأمین شود.

احمدی با بیان اینکه یکی از اولویت های مهم در شهرستان اهر فراهم کردن زمینه اشتغال و حمایت از سرمایه گذاری است بر همکاری رؤسای ادارات با سرمایه گذاران تاکید کرد.

فرماندار شهرستان اهر گفت: از مدیرانی که در راستای ارایه خدمات به شهروندان و حل مشکلات مردم گام بردارد حمایت خواهم کرد و با مدیرانی که در امور مراجعین کارشکنی و

تعلل کنند برخورد جدی خواهد شد .

رئیس شورای هماهنگی بانک های اهر با اعلام اینکه با پیگیری فرمانداری و همراهی بانک ها بیشتر تسهیلات تکلیفی متقاضیان پرداخت شده است، گفت: انتظار می رود بقیه

تسهیلات معرفی شده از سوی دستگاههای مرتبط نیز در کمترین زمان از سوی بانک ها به متقاضیان پرداخت شود.
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